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Noodfonds. 

(Binnengekomen: 8 juni 2012) 

 

 

Terwijl de ene wethouder (mevrouw Visscher) gisteren de 12
e
 Stip opende (in 

Beijum), tekende andere wethouder (mevrouw Pastoor) een overeenkomst met een 

landelijke stichting (Stichting Noodhulp) die de nood van 700 Groningers gaat 

lenigen. In de aankondiging staat: “De Stichting zal burgers hulp bieden bij 

individuele financiële problemen. Dit gebeurt op verzoek van dienst- en hulpverleners 

als wettelijke voorzieningen niet of niet tijdig benut kunnen worden”.  

De intentie lijkt goed. Ook wij zijn van mening dat burgers die in nood verkeren 

adequaat geholpen moeten worden. 

Burgers hebben echter geen rechtstreeks beroep op dit noodfonds, dat gaat via 

hulpverleners. Onze fractie is er (nog) niet van overtuigd dat de grote mensen in de 

armoede die niet in beeld is, hiermee zal worden wordt bereikt. Er is immers al jaren 

sprake van onderbenutting van sociale voorzieningen als de bijzondere bijstand.  

Bij het ingestelde noodfonds is sprake van een z.g. publiek privaatrechtelijke 

constructie. Onze vrees is dat er bij de aanvragen voor noodhulp door hulpverleners 

sprake kan willekeur zou kunnen optreden.  De hulpverlener met de grootste 

overtuigingskracht zal het meeste geld voor zijn cliënt binnenslepen en mogelijk ook 

het tweede spoor gaan volgen, namelijk naar de pot voor bijzondere bijstand bij de 

sociale dienst. 

Onze fractie heeft hierover de volgende vragen. 

1. Bent u met ons van mening dat u door het in zee gaan met de Stichting Noodhulp 

aangeeft tekort te schieten waar het gaat het tijdig hulp bieden van inwoners van deze 

stad wanneer zij dat nodig hebben? Zo ja, hoe komt dat? Zo nee, waarom deelt u die 

mening niet? 

2.  In onze gemeente opereert al jaren lang de stichting MJD, 100% gesubsidieerd 

door de gemeente, die als maatschappelijk werk instelling o.a. de taak heeft om 

mensen in nood bij te staan. Hun hulp zou niet van toeval af mogen hangen. 

Bent u met ons van mening dat de MJD deze taak niet naar behoren vervult nu er 

blijkbaar een landelijke opererende stichting zich op de Groningse ‘welzijnsmarkt’ 

nodig blijkt te zijn? 

Zo nee, waarom deelt u die mening niet? Zo ja, wat gaat u daaraan doen? 

3. Welke positie neemt de gemeente in bij deze stichting? Wat is het precieze 

kostenplaatje voor de gemeente?  

 


